Another podium for Sodikart before the World Championship

After an excellent first half of the season marked by several victories and a brilliant European Championship, the Sodi Racing Team has started its preparation for the FIA Karting World Championship - OK-Junior that will take place in September in Sarno. The Italian circuit hosted a WSK Euro Series event from 29th to 31st July and, in the presence of an impressive 83 drivers, the French team and British driver Nathan Tye took 3rd place in the Final at the end of a highly informative meeting.

It is already the seventh podium for Nathan Tye in OK-Junior in 2022! The British driver and the official Sodikart factory team remain among the best performers of the season, thanks to extremely competitive equipment and the expertise of the technical team. In the hot weather, which is common in the Naples area, the young international karting hopeful once again put in a remarkable performance.

Successful World Championship preparation in Sarno

Nathan Tye gained places in each of his five heats by showing a high and constant pace. He came back to 3rd overall, but had to deal with some particularly tumultuous starts, both in his Super Heat and in the Final. Relegated to 7th at the beginning of the race, Nathan then launched a magnificent comeback, which eventually led him to 3rd place.

"I would like to thank my team once again for preparing such a great package for me," said the recent winner of the Champions of the Future Euro Series. "My Sodi-TM Racing package was very effective and very consistent. I set my fastest time on the last lap, which allowed me to get the podium at the very end of the Final. Whichever competition we have entered this season, we have always performed well. My 3rd place in this WSK Euro Series event obviously bodes well with less than two months to go before the World Championship."

The big FIA Karting event was indeed on everyone's mind in Sarno. "We are very satisfied with our competitiveness, especially as the Sarno track combines almost all the difficulties that a circuit can have," added Mansel Smith, team manager of the Sodi Racing Team. "The Free Practice and the racing were really instructive in view of the World Championship. We have always worked in the right direction and we have reaped the rewards. I want to congratulate the team and our technical partners, especially GFR for their TM Racing engines, which were again very fast. Congratulations also to our young driver Andy Consani who drove very good heats and was close to the top 10 in the Final when he had to retire. As for Adam Hideg, he was 23rd at the beginning of the Final, before moving up to 12th."

Un podium pour Sodikart avant le Championnat du Monde
Après une excellente première demi-saison marquée par plusieurs victoires et un brillant Championnat d’Europe, le Sodi Racing Team a entamé sa préparation au Championnat du Monde FIA Karting - OK-Junior qui aura lieu en septembre à Sarno. Le circuit italien accueillait une épreuve de la WSK Euro Series du 29 au 31 juillet et, en présence d’un effectif imposant de 83 pilotes composé des meilleurs de la discipline, le team français et le Britannique Nathan Tye sont allés conquérir la troisième place de la finale à l’issue d’un meeting riche en enseignements.
C’est déjà le septième podium pour Nathan Tye en OK-Junior en 2022 ! Le pilote britannique et le team officiel de l’usine Sodikart restent parmi les meilleurs performers de la saison, grâce à un matériel extrêmement compétitif et au savoir-faire de l’équipe technique. Sous une forte chaleur, habituelle dans la région de Naples, le jeune espoir du karting international a encore réalisé une prestation remarquable et remarquée.
Une préparation mondiale réussie à Sarno
Nathan Tye a gagné des places dans chacune de ses cinq manches en affichant un rythme élevé et constant. Revenu 3e au cumul, il devait toutefois composer avec des départs particulièrement tumultueux, dans sa super manche comme en finale. Relégué 7e en début de course, Nathan se lançait alors dans une magnifique remontée, laquelle a fini par le mener en 3e position.
“Je remercie une fois de plus mon équipe pour m’avoir préparé un tel matériel,” a commenté le récent vainqueur de la Champions of the Future Euro Series. “Mon ensemble Sodi-TM Racing était d’une redoutable efficacité et surtout très constant. J’ai d’ailleurs réalisé mon meilleur temps dans le dernier tour, ce qui m’a permis d’aller chercher ce podium en toute fin de finale. Quelle que soit la compétition dans laquelle nous nous sommes engagés cette saison, nous avons toujours été performants. Ma 3e place dans cette épreuve de la WSK Euro Series est évidemment de très bon augure à moins de deux mois du Championnat du Monde.”
La grande épreuve de la FIA Karting était en effet dans toutes les têtes à Sarno. “Nous sommes très satisfaits de notre compétitivité d’autant que le tracé de Sarno cumule presque toutes les difficultés qu’un circuit peut réunir,” ajoutait Mansel Smith, team manager du Sodi Racing Team. “Les essais libres et la course furent vraiment instructifs en vue du Championnat du Monde. Nous avons toujours travaillé dans la bonne direction et nous en avons récolté les fruits. Je veux féliciter le team et nos partenaires techniques, notamment GFR pour ses moteurs TM Racing à nouveau très rapides. Bravo également à notre jeune pilote Andy Consani qui a réalisé de très bonnes manches et se rapprochait du top-10 en finale lorsqu’il a dû abandonner. Quant à Adam Hideg, il était 23e au début de la finale, avant de remonter 12e.”
